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Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın darbeden yargılanan yaverlerinin avukatı Nusret
Senem Odatv'ye konuştu

Davada yargılanan eski Hava Yaveri Binbaşı Erkan Kıvrak'ın avukatının Vatan
Partisi’nin önde gelen isimlerinden Ceyhan Mumcu olduğu ortaya çıktı.

15 Temmuz darbe girişimi sırasında Cumhurbaşkanlığı Muhafız Alayı’nda gerçekleşen eylemlere ilişkin davada tutuklu
yargılanan Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın yaverleri Mete Semercioğlu ve Erkan Kıvrak’ın tahliye edildiği haberleri
gündeme geldi. Savcı, geçen hafta açıkladığı esas hakkındaki mütalaasında iki sanık hakkında “darbeye teşebbüse yardım”
suçundan 20 yıla kadar hapis cezası istedi. Geçen mart ayında ise Erdoğan’ın bir diğer yaveri Şafak Deliacı tahliye olmuştu.

Davada yargılanan yaverlerin avukatı Avukat Nusret Senem, tahliyeleri Odatv’ye değerlendirdi.  

Avukat Nusret Senem, yargılanan yaverlerle ilgili tek bir kanıt çıkmadığına dikkat çekti.

Yargılama sırasında sadece FETÖ’nün 15 Temmuz darbe girişiminden bir gün önce yapılan toplantının “delil” olarak
sunulduğu ifade eden Avukat Nusret Senem, bu toplantının da “rutin” olduğunun tespit edildiğini belirtti.

Avukat Nusret Senem, “Bunların üzerinde tepinmemek lazım. Yaverler hiçbir delil olmadan, dört yıl sırf ön yargı üzerine
yattılar ama bir tek kanıt çıkmadı” dedi.

FETÖ davalarında mahkemelerin kolay kolay tahliye vermediğini söyleyen Avukat Nusret Senem, “Yaverlerden birisi İzmir
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ceyhan mumcu vatan partisi Erkan Kıvrak Erdoğan yaver arşiv

kumpas davasına konu edilmişti. Bir yaver tamam, onun hakkında da karar çıktı zaten. Ancak bu üç yaver hakkında en ufak
şüphe kalmadı. Böyle olmasa tahliye olmaları ihtimal dışıydı” diye konuştu.

YAVERLERDEN BİRİNİN AVUKATI CEYHAN MUMCU

Davada yargılanan eski Hava Yaveri Binbaşı Erkan Kıvrak'ın avukatlığını Vatan Partisi’nin önde gelen isimlerinden Ceyhan
Mumcu yapıyor..

Aydınlık gazetesi ise Tahliye kararı sonrasında Cumhuriyet ve Sözcü Gazetelerinde yayımlanan haberleri eleştirerek “Avukat
Ceyhan Mumcu'dan yanıt gecikmedi” diye haberi verdi.

Erkan Kıvrak'ın avukatı Ceyhan Mumcu, Aydınlık’a yaptığı açıklamada "Sözcü'ye de, Cumhuriyet'e de, Muharrem İnce'ye de
teessüf ediyorum. Bir yandan hak, hukuk, adalet diyorlar. Ne dosyaya vakıflar. Ne şahısları tanıyorlar. Günlük siyasete alet
etmek istiyorlar. Bunların hak, hukuk, adalet sloganlarının da içten olmadığı anlaşılıyor. Bu kadar peşin hüküm anlaşılır
değil. Hiç anlamayanlar, bilmeyenler olaya burnunu soktu. Muharrem İnce dosyayı incelemeden konuşmak gibi bir tutum
sergiledi. Cumhurbaşkanı Erdoğan'ı sözde eleştirip, 'Yaverleri bile FETÖ'cü' diye samimi olmayan bir eleştiri yapıp, 'FETÖ ile
mücadele edilmiyor' algısı yaratmaya çalışıyorlar. Bu baskı yüzünden de tahliye kararına itiraz edildi" ifadelerini kullandı.

'4 SENE GEREKSİZ YERE TUTUKLU KALDI'

Müvekkilinin yaklaşık 4 sene boyunca tutuklu olduğunu kaydeden Mumcu, "En titiz şekilde her şeyleri ayrıntılarına kadar
incelendi. Başyaver müvekkilim değil diye onunla ilgili bir şey demiyorum. Benim müvekkilim hava yaveri. Hava yaveri o
gün Antalya'da. Antalya'da hiçbir darbe faaliyeti yok. Sadece başyaver Cumhurbaşkanı'nın yanına gitmek istediğini belirtip
Marmaris'te hangi otelde kaldığını öğrenmesini istiyor. Cumhurbaşkanı'na suikast davasında tanık bile yapmadılar
müvekkilimi. Adı yaver diye 4 sene gereksiz yere tutuklu kaldı" değerlendirmesinde bulundu.

'YARGILAMALAR ŞEFFAF ŞEKİLDE YAPILIYOR'

15 Temmuz davalarıyla ilgili de konuşan Mumcu, "Mahkemeler titizlikle yargılamaları yapıyor. Tahliyeler hemen olmuyor.
Savunmada kısıtlama yapılmıyor. Şeffaf şekilde yargılamalar yapılıyor. Her türlü deliller tartışılabiliyor" ifadelerini kullandı.
FETÖ tehlikesinin devam ettiğini de bildiren Mumcu şunları söyledi:

"FETÖ dediğimiz CIA'nın kılık değiştirmiş, maskelenmiş bir halidir. Türkiye için bir tehlikedir bu örgüt. Hala Türkiye üzerinde
planlar var. Bu planların gerçekleştirilmesi için kullanılan bir alettir FETÖ."
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